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Vragen van het lid Van der Lee (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken en Klimaat over het artikel «Betalen om op te zeggen» 
(ingezonden 16 april 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Betalen om op te zeggen», waaruit 
blijkt dat sommige schadeverzekeraars opzegkosten in rekening brengen als 
de consument na een jaar of langer de verzekering op wil zeggen? Zo ja, wat 
is uw oordeel over dit bericht?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het opleggen van opzegkosten een drempel opwerpt 
voor consumenten om over te stappen op een andere schadeverzekeraar, wat 
de bewegingsvrijheid van deze consumenten beperkt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Klopt het dat schadeverzekeringen onder het Burgerlijk Wetboek (BW) vallen? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat zelfregulering in de markt van schadeverzekeraars niet 
het gewenste effect heeft gehad? Zo ja, bent u bereid om, indien het Verbond 
van Verzekeraars de opzegkosten in rekening blijft brengen, schadeverzeke-
raars onder de Wet Van Dam te brengen? Zo nee, waarom niet?

1 Geldgids, 13 april 2018
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